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TERKA 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete 
 
10/2010. sz. 
 
 

JEGYZŐKÖNYVJEGYZŐKÖNYVJEGYZŐKÖNYVJEGYZŐKÖNYV    
 
 
 
Készült: 2010. április 29-én 18:15 órai kezdettel tartott Képviselő-testületi ülésről. 
 
N A P I R E N D E K :  
 
 

1./ Útépítésekkel kapcsolatos döntések 
D7 147/2010.(IV.29.) sz. határozat 
D7 148/2010.(IV.29.) sz. határozat 

2./ Döntés a „Vasúttisztasági” közmunka pályázat benyújtásáról 
A15 149/2010.(IV.29.) sz. határozat 

3./ Ohati vízhálózat felújítása 
D7 150/2010.(IV.29.) sz. határozat 

4./ ÁROP pályázat benyújtása 
A15 151/2010.(IV.29.) sz. határozat 

5./ Tűzoltóság kérelme (pályázat benyújtása védőfelszerelések beszerzésére) 
A15 152/2010.(IV.29.) sz. határozat 

6./ HYPERTEAM KFT. szerződés módosítása 
A15 153/2010.(IV.29.) sz. határozat 

7./ Virágos egyekért mozgalom meghirdetése 
Z1 154/2010.(IV.29.) sz. határozat 

8./ Főtéren található faház ügye 
D7 155/2010.(IV.29.) sz. határozat 
 

 
Testületi ülés helye: Polgármesteri Hivatal tanácsterme 
 
 
Szincsák Ferenc polgármester: Köszöntöm a testületi ülésen megjelenteket, és az ülést 
megnyitom. Megállapítom, hogy az ülés szabályszerűen lett összehívva, határozatképes, 
mivel 14 képviselőből 9 képviselő jelen van.  
 
Javaslom, hogy a jegyzőkönyv hitelesítésével Hajduné Holló Katalin és Dr. Hegedüsné 
Jámbor Valéria képviselőket, a jegyzőkönyv vezetésével Fekete Lászlónét bízza meg a 
Képviselő-testület.  
 
Aki a javaslattal egyetért, kézfelnyújtással szavazzon. 
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A Képviselő-testület 9 igen szavazattal elfogadta a jegyzőkönyv hitelesítők és a 
jegyzőkönyvvezető személyét. 
 
Szincsák Ferenc polgármester: Aki az alábbi napirendi pontok megtárgyalásával egyetért, 
kézfelnyújtással szavazzon. 
 

1./ Útépítésekkel kapcsolatos döntések 
2./ Döntés a „Vasúttisztasági” közmunka pályázat benyújtásáról 
3./ Ohati vízhálózat felújítása 
4./ ÁROP pályázat benyújtása 
5./ Tűzoltóság kérelme (pályázat benyújtása védőfelszerelések beszerzésére) 
6./ HYPERTEAM KFT. szerződés módosítása 

 
 
A Képviselő-testület 9 igen 0 nem szavazattal elfogadta a napirendet. 
 
 
NAPIRENDEK TÁRGYALÁSA: 
 
 

1./ Útépítéssel kapcsolatos döntések 
 
Szincsák Ferenc polgármester: Kérem, Jegyző Asszony ismertesse az útépítéssel 
kapcsolatban milyen döntésekre van szükség. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző: Egyrészt meg kellene határoznia a Képviselő-testületnek a 
2010. évi útépítési hozzájárulást, amire a Pénzügyi Bizottság tesz majd javaslatot. Illetve 
dönteni kellene arról a határozati javaslatról, amit Szekeres Zsuzsanna közgazdasági 
irodavezetővel elkészítettünk, ami alapján kifizethetőek lesznek a számlák.  
 
Nyilván itt kirajzolódott, hogy mi vezetett a problémához. Annyit szeretnék elmondani, hogy 
ha Polgármester Úr több képviselőnek is szól esetleg a jövőben, nekem akkor is 
kötelességem, a soron következő ülésen az észrevételeimet megtenni, mivel ez a rendelet és 
ez a szabályzat hatályban van, de nyilván akkor a testület már tud róla, és vélhetően pozitív 
hozzáállás lesz mindenki részéről. 
 
Először kérem, hogy Dudits Úr jelentse be a személyes érintettségét. 
 
Dudits Pál képviselő: Bejelentem a személyes érintettségemet, és kérem a döntéshozatalból 
történő kizárásomat. 
 
Szincsák Ferenc polgármester: Aki egyetért Dudits Pál képviselő döntéshozatalból történő 
kizárásával, kézfelnyújtással szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 2 igen 0 nem szavazattal és 7 tartózkodással szavazott. 
 
Szincsák Ferenc polgármester: Megállapítom, hogy a Képviselő-testület Dudits Pál 
képviselőt nem zárta ki a döntéshozatalból. 
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Kovács Sándorné képviselő: Arról határozat van, hogy 60.000 forint az út ára, most akkor itt 
hangsúlyozzuk ki, hogy a másik 30.000 forintot a vállalkozó felajánlotta.  
 
Szincsák Ferenc polgármester: Az már az előzőekben el lett mondva, hogy a vállalkozó 
adott 30.000 forint kedvezményt a lakosoknak. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő: Alpolgármester Úr még az előzőekben elmondta, hogy a 
30.000 forintos támogatást a lakosságnak szánta, kedvezmény formájában biztosítja a 
vállalkozó, és a későbbiekben ez egyéb utcákra is vonatkozik. 
 
Dudits Pál képviselő: Igen, holt időszakban. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő: A Pénzügyi Bizottság ülésén elhangzott egyfajta 
felajánlás beton törmelékre vonatkozóan, hogy elkerülő utakat építene belőle. Javaslom, hogy 
az Eötvös út lakóit kérdezzük meg, hogy ez a megoldás nekik megfelelő lenne-e, mert ez 
térítésmentesen kerülne megépítésre, ha jól értettem. 
 
Szincsák Ferenc polgármester: Csak a követ adná térítésmentesen. 
 
Soltész Gábor képviselő: A tükör elkészítése és a bedolgozása az költséget jelent. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő: De akkor itt nem a 60.000 forintos költség lesz? 
 
Szincsák Ferenc polgármester: Nem. 
 
Dudits Pál képviselő: Azt is megcsinálom. Körülbelül 20 millió forint egy ilyen munka, és 
azt mondtam, hogy 3 millió forintért megcsinálom, de csak a falunak, mert ez az út 2 km 
hosszúságú, ami azt jelenti, hogy 14.000 m2, mert 7 méterben kell megépíteni, és annak a 
tükrét vállalom, hogy kiszedem, elhordom, behengerezem, csak a követ meg kell töretni 
hozzá. Annyi esik az önkormányzatra. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő: Ez is rendkívül kedvező ajánlat. 
 
Dudits Pál képviselő: Azt az utat, amit most építünk Hortobágyon, az is 20 millió forint, és 
az csak 640 méter. De ezt ilyen kedvező áron csak a falunak csinálom meg.  
 
Hajduné Holló Katalin képviselő: Az Eötvös út lakói több ízben megkerestek, hogy 
járhatatlan az út, és tapasztaljuk is hogy ez az út használhatatlan állapotban van. Javaslom, 
hogy éljünk ezzel a lehetőséggel. 
 
Szincsák Ferenc polgármester: Kérem, hallgassuk meg a bizottságok véleményét. 
 
Hegyi Mihály bizottsági elnök: A Pénzügyi Bizottság 5 igen szavazattal javasolja a 
Képviselő-testületnek, hogy 2010. évben az útépítési hozzájárulás összege 60 000 Ft 
összegben maradjon megállapítva. 
 
Vitéz Zsolt képviselő: Telekháza Településrészi Önkormányzat 5 igen szavazattal 
elfogadásra javasolja a Képviselő-testület felé, hogy a 2010. évi útépítési érdekeltségi 
hozzájárulás mértéke 60.000.- Ft legyen. 
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Soltész Gábor bizottsági elnök: Az Ügyrendi Bizottság nem hozott ebben a tárgykörben 
döntést, 1 igen és 1 tartózkodó szavazat volt.  
 
Szincsák Ferenc polgármester: Aki a Pénzügyi Bizottság és Telekháza Településrészi 
Önkormányzat javaslatával egyetért, kézfelnyújtással szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 9 igen 0 nem szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
147/2010. (IV.29.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az útépítési hozzájárulást 2010. 
évben 60.000 Ft-ban határozza meg. 
 
Határidő: 2010.12.31. 
Felelős: Szincsák Ferenc polgármester 
 
 
Szincsák Ferenc polgármester: A Jegyző Asszony által elkészített határozati javaslatot 
mindenki megkapta. Ebben minden le van írva. Kérem, a bizottságok ismertessék a 
véleményüket. 
 
Hegyi Mihály bizottsági elnök: A Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal javasolja a 
Képviselő-testületnek, hogy az útstabilizálásának kivitelei munkálatait a Somogyi B., 
Széchenyi és Nefelejcs utcák vonatkozásában a mellékelt határozati javaslatnak megfelelően 
támogassa.  
 
Vitéz Zsolt képviselő: A Telekháza Településrészi Önkormányzat 5 igen szavazattal 
elfogadásra javasolja a Képviselő- testület felé a Polgármester úr előterjesztését a Somogyi és 
Széchenyi utcák útépítési munkálataival kapcsolatban. 
 
Soltész Gábor bizottsági elnök: Ügyrendi Bizottság nem hozott döntést, 1 igen és 1 
tartózkodó szavazat volt. 
 
Szincsák Ferenc polgármester: Aki a Pénzügyi Bizottság és a Telekháza Településrészi 
Önkormányzat véleményét támogatja, kérem, kézfelnyújtással szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 9 igen 0 nem szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
148/2010. (IV.29.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az alábbiak szerint határozott:  
 

a.) Az Egyek Somogyi B., és a Széchenyi utca útstabilizálásának kiviteli munkálatait 
támogatja, utólagosan jóváhagyja a Nefelejcs utca útstabilizálási munkálataihoz 
kiegyenlítő réteg terítését, amelynek összege: 

 
- 261 tonna 020 jelű speciális zúzott kő  
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       szállítással ( Somogyi utca)                                            729.495 Ft+ ÁFA (25%)
      
- Somogyi Béla út útstabilizálása :                                         500.000 Ft+ÁFA (25%) 
 
- 84.92 tonna 020 jelű speciális zúzott kő  
       szállítással ( Széchenyi utca)                          237.351Ft + ÁFA(25%)                            
      
- 24.4 tonna 025 jelű speciális zúzott kő  
     szállítással ( Nefelejcs utca )                                                    68.198Ft +ÁFA (25%) 

Mindösszesen:                                                                  1.535.044 Ft+ÁFA(25%)  
 

 
b.) Jóváhagyja a Somogyi B. u. és Széchenyi u. útstabilizálásához szükséges 345.92 tonna 

020 jelű speciális zúzott kő a DUBA-SPEED Kft-től (4069 Egyek, Nefelejcs út 11.) 
való megvásárlását szállítással együtt 2.795 Ft+ÁFA (25%)/tonna áron. A zúzott kő 
összegének fedezete a 2010. évi költségvetésben betervezett „Útstabilizálás” 
előirányzata. 

 
c.) Jóváhagyja a  megrendelést a DUBA-SPEED Kft-t-nek (4069 Egyek, Nefelejcs út 

11.) a Somogyi B. u. útstabilizálásának elvégzésére 500.000.-Ft+ÁFA (25%) értékben. 
Az útstabilizálás kiadásának fedezete a Somogyi Béla utca lakói által befizetett 
útépítési hozzájárulás, amennyiben ezen összeg nem nyújt kellő fedezetet úgy a 2010. 
évi költségvetésben betervezett „Útstabilizálás” előirányzatából kerül felhasználásra. 

 
d.) Jóváhagyja a megrendelést a DUBA-SPEED Kft-t-nek (4069 Egyek, Nefelejcs út 11.) 

a Nefelejcs utca útstabilizálási munkálataihoz kiegyenlítő réteg terítéséhez szükséges 
025 jelű speciális zúzott kő megvásárlását szállítással 68.198.-Ft+ÁFA (25%) 
értékben. A stabilizálás költsége a 2010. évi költségvetésben betervezett 
„Útstabilizálás” előirányzata. 

 
Jóváhagyja a vállalkozó által a Somogyi Béla utca lakosainak nyújtott 50%-os 
kedvezmény érvényesítését ezáltal a 30.000.-Ft/ ingatlan befizetését. 
 
Az útépítési érdekeltségi hozzájárulásról szóló többször módosított 23/2008.(X.30.) sz. 
rendeletében valamint a szerződéskötési szabályzatban foglaltaktól való a Jegyző és 
Közgazdasági Irodavezető által elmondott eltérést tudomásul veszi. 
 
A szerződéskötési szabályzatban foglaltaktól eltekint. 
 
Jóváhagyja Bagi Zoltán (szül: Balmazújváros,1948.12.28. an. Hüse Erzsébet,4060 
Balmazújváros, Batthyány köz 9.) megbízását 31.700 +járulék értékben a műszaki átadás-
átvételi eljárás lebonyolítására. A fedezet 2010. évi költségvetésben betervezett 
„Útstabilizálás” előirányzata. 
 
Felkéri a Polgármestert, a Jegyzőt és Közgazdasági Irodavezetőt a szükséges 
dokumentumok elkészítésére és aláírására. 
 
Határidő: 2010.05.15.    

      Felelős: Szincsák Ferenc Polgármester,  
              Szekeres Zsuzsanna Közgazdasági irodavezető 
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2./ Döntés a „Vasúttisztasági” közmunka pályázat benyújtásáról 

 
Szincsák Ferenc polgármester: Ez, az a pályázat, amit elküldtem a képviselő társaimnak, 
hogy mondjanak véleményt. Néhány vélemény érkezett, néhány képviselővel személyesen 
találkoztam. Egy Képviselő Asszony véleménye az volt, hogy nem támogatja, mivel Egyek 
térségében nem működik a rendszer. Ennek hatására a kistérség úgy rendezte, hogy Egyek 
térségében is takarítani fognak. Saját erő nem szükséges a pályázathoz, ezt kigazdálkodják a 
saját költségvetésükből. Így kérem, hogy fogadják el a 12 főt.  
 
Aki a pályázat benyújtásával egyetért, kézfelnyújtással szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 9 igen 0 nem szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
149/2010. (IV.29.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határozott, hogy a Szociális és 
Munkaügyi Minisztérium 2010/6 számú ”Vasút-tisztasági - idegenforgalmi” 
közmunkaprogramra való pályázat benyújtását támogatja és felhatalmazza a Balmazújvárosi 
Kistérség Többcélú Társulását a pályázat benyújtására, az alábbiakra is tekintettel: 
 
E program keretében 12 fő egyeki munkanélküli (legalább 50%-uk RÁT-os) foglalkoztatására 
kerül sor.   
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Szincsák Ferenc polgármester 
             Bóta Barbara önkormányzati irodavezető 
 
 

Hegyi Mihály képviselő távozott az ülésről, jelen van 8 képviselő. 
 
 

3./ Ohati vízhálózat felújítása 
 
Szincsák Ferenc polgármester: Az ohati vízhálózat felújításával kapcsolatos programot a 
múltkor már ismertettem. Most a költségvetést közreadtuk. Kérném, hogy támogassa a 
Képviselő-testület. Az ohati vízhálózat felújításának anyagköltsége 256.001 forintba kerülne. 
Az önkormányzat közmunka program keretébe kiásatja az árkot, a Vízmű Zrt. pedig a 
dolgozóival térítés nélkül megszerelteti. Ezzel tiszta ivóvízhez jutnának az ohati lakosok. A 
Hortobágyi Természetvédelmi és Génmegőrző Nonprofit Kft-vel tárgyaltam, egyetért vele, és 
támogatja ennek a megvalósítását. A 256.001 Ft fedezete a most megtakarított útfejlesztési 
pénz. 
 
Soltész Gábor képviselő: Ezek a munkák nem lehetnek lakossági hozzájárulás formájában? 
 
Szincsák Ferenc polgármester: Ehhez a lakosságtól nem kapunk hozzájárulást, mert ott 
teljesen ingyenes a vízellátás. Sőt számolni kell arra, hogy a lakosság éktelenül fel fog 
háborodni, hogy megszűnik az ingyenes víz. Július 31-el vezetnék be a vizet, tehát akkor a 
lakosságnak fel kell készülnie, hogy onnantól fizetnie kell a vízdíjat.  
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Soltész Gábor képviselő: Ha jól emlékszem ebben az ügyben 2002 és 2006 között már 
futottunk. 
 
Szincsák Ferenc polgármester: Készen van az új rendszer, csak nincs rákötve, mert így 
vegyes lett volna a rendszer, és az egész új rendszer lefertőződik. Ennyire van még szükség 
ahhoz, hogy mindenki tiszta vízhez jusson. Szerintem támogassuk, hogy az ohatiak tiszta 
vízhez juthassanak. 
 
Hajduné Holló Katalin bizottsági elnökhelyettes: A Pénzügyi Bizottság 5 igen szavazattal 
javasolja a Képviselő-testületnek, hogy az Ohati vízhálózat felújítására 256 000 Ft kerüljön 
átcsoportosításra a 2010. évi költségvetési rendeletben útstabilizálásra előirányzott 4 000 000 
Ft-ból. 
 
Szincsák Ferenc polgármester: Aki egyetért vele, kézfelnyújtással szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 8 igen 0 nem szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
150/2010. (IV.29.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határozott, hogy az Ohati 
vízhálózat felújítására 256 000 Ft kerüljön átcsoportosításra a 2010. évi költségvetési 
rendeletben előirányzott útstabilizálásra elkülönített 4 000 000 Ft előirányzatából. 
 
Határidő: 2010. június 30. 
Felelős: Szincsák Ferenc polgármester 

Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető 
 
 

Ecsedi János és Tóth Gábor képviselő megérkezett az ülésre. 
Jelen van 10 képviselő. 

 
 

4./ ÁROP pályázat benyújtása 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző: Az Államreform Operatív Program keretében lehetősége 
van a Polgármesteri Hivatalnak 2010-ben is pályázatot benyújtani. A pályázat pontos 
azonosító száma ÁROP 2211/2010 „Készségfejlesztés az önkormányzatoknál”. Ebben 
zömében képzésekre lesz lehetőség pályázni. Mivel a leghátrányosabb helyzetű kistérségben 
található a településünk, ezért 100%-ban támogatott pályázat lesz, de kérjük a testületet, hogy 
a pályázat benyújtását támogassa. 
 
Szincsák Ferenc polgármester: Van-e a pályázatnak utóélete, költség merül-e fel a pályázati 
pénzeken túlmenően? 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző: A részletes kiírást még nem ismerem, egy felhívás áll a 
birtokomban, ami lehetőséget teremt a benyújtásra. Mivel már május 10-től benyújtható, és 
hogy elkezdhessük a munkát, ezért kérjük ezt a támogatást. Amennyiben olyan költség merül 
fel, akkor a május 13-i ülésen tájékoztatjuk a Képviselő-testületet. 
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Szincsák Ferenc polgármester: Kérem, a Pénzügyi Bizottság ismertesse a véleményét. 
 
Hajduné Holló Katalin bizottsági elnökhelyettes: A Pénzügyi Bizottság 5 igen szavazattal 
javasolja a Képviselő-testületnek az ÁROP pályázat benyújtását a pályázati kiírás 
megjelenését követően.  
 
Szincsák Ferenc polgármester: Aki egyetért vele, kézfelnyújtással szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 10 igen 0 nem szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
151/2010. (IV.29.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Képviselő-testülete úgy határozott, hogy pályázatot nyújt be a 
„Készségfejlesztés az önkormányzatoknál” ÁROP-2211/2010 számú kiírásra a polgármesteri 
hivatalban megvalósítandó képzésekre. 
 
Felhatalmazza a polgármestert a pályázathoz kapcsolódó dokumentumok aláírására. 
 
Határidő: 2010.  
Felelős: Szincsák Ferenc polgármester 

Csepreginé Kocsis Nóra jegyző 
Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető 
Bóta Barbara önkormányzati irodavezető 

 
 

5./ Tűzoltóság kérelme (pályázat benyújtása védőfelszerelések beszerzésére) 
 
Szincsák Ferenc polgármester: A tűzoltók személyes felszerelései elhasználódtak, ezért azt 
meg kell újítani. Most erre lehetőség nyílik egy 2011-es pályázat keretében. Ehhez kéri a 
tűzoltóság a támogatást. Egyetlen fillért nem kér az önkormányzattól, az önerőt a saját 
költségvetéséből biztosítja, viszont az önkormányzat kell határozatot hoznia. Egyébként ezt az 
évet semmiképpen sem terheli, mert az eszközöket várhatóan 2011-ben vehetik át. Erre 
mindenképpen szükség van, hogy a tűzoltókat el tudják látni az új felszereléssel. Kérem, hogy 
támogassuk, nekünk pénzbe nem kerül, de önkormányzati határozat szükséges hozzá. 
 
Soltész Gábor képviselő: Egész pontosan 10% az önerő, és ezt a működési támogatásukból 
fedezik. 
 
Szincsák Ferenc polgármester: Így van, külön forrást nem kérnek az önrészhez, ezt az 
összeget az önkormányzatok által biztosított működési támogatásból kívánják fedezni. A 
testületi határozatban szerepelnie kell az önrész biztosításának. Az önkormányzatnak nem 
okoz terhet, támogassuk a tűzoltóságot, hogy ehhez a felszereléshez hozzájusson. Kérem, aki 
egyetért vele, kézfelnyújtással szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 10 igen 0 nem szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
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Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
152/2010. (IV.29.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határozott, hogy támogatja a 
Köztestületi Tűzoltóság által az Országos Katasztrófavédelmi Főigazgatósághoz benyújtandó 
a tűzoltóságok technikai eszközeinek fejlesztésére, felújítására című pályázat benyújtását.  
 
A pályázathoz szükséges 10% önerőt az önkormányzat biztosítja. 
 
Határidő: 2010. május 11. 
Felelős: Fazekas Sándor tűzoltóparancsnok 
 
 

6./ HYPERTEAM KFT. szerződés módosítása 
 
Bóta Barbara önkormányzati irodavezető: A korábbi ülésén tárgyalta a testület a 
HYPERTEAM KFT. szerződés módosítását. Ott elmondtam, hogy különböző teljesítési 
problémák miatt a végszámlázás február 26-ról március 29-re módosul. Ezt a Képviselő-
testület meg is szavazta. Időközben intézkedések történtek, megtörtént a szerződésmódosítás, 
és akkor derült ki, hogy nemcsak a számlázás időbeli ütemezését kell módosítani, hanem a 
végteljesítési is értelemszerűen a teljesítések elmaradása miatt február 26-ról március 29-re 
módosulna. Itt az idő rövidségére való tekintettel az intézkedéseket már megtettük, a 
szerződésmódosítást előkészítettük, itt most a testületnek egy utólagos jóváhagyására lenne 
szükség, és ahhoz kellene hozzájárulni, hogy a végteljesítési határidő az eredeti február 26-
hoz képest március 29-re módosuljon. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző: Nem a cég hibájából nem történt határidőben a teljesítés, 
hanem mi nem tudtuk határidőben a képzéseket megszervezni. 
 
Szincsák Ferenc polgármester: Mivel kérdés nincs, kérem, aki a szerződésmódosítással 
egyetért, kézfelnyújtással szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 10 igen 0 nem szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
153/2010. (IV.29.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete jóváhagyja a HYPER TEAM Kft-
vel 2009.08.17-én megkötött szerződésének az alábbiak szerinti módosulását: 
 
A szerződésben eredetileg szereplő 2010.02.26-os végteljesítési határidő dátuma 2010.03.29-
re változik. 
 
Felkéri az önkormányzati iroda vezetőjét a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Szincsák Ferenc polgármester 

Bóta Barbara önkormányzati irodavezető 
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Dr. Hegedüsné Jámbor Valéria képviselő: Kérem, hogy a Képviselő-testület a Virágos 
Egyekért mozgalom idei fordulójának meghirdetését vegye fel napirendre. 
 
Szincsák Ferenc polgármester: Aki egyetért azzal, hogy a Képviselő-testület a Virágos 
Egyekért mozgalom meghirdetését napirendre vegye, kézfelnyújtással szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 10 igen 0 nem szavazattal szavazott. 
 
 

7./ Virágos egyekért mozgalom meghirdetése 
 
 
Dr. Hegedüsné Jámbor Valéria képviselő: Az Oktatási, Közművelődési, Kulturális, 
Ifjúsági, és Sport Bizottság 5 igen szavazattal javasolja, hogy az idén is meghirdessük a 
Virágos Egyekért mozgalmat, és ehhez kérném a Képviselő-testület támogatását. Illetve arra 
szeretném kérni a Képviselő-testületet, hogy az Egyeki Nyár rendezvény sorozatra betervezett 
pénzösszegből erre 100 ezer forintot különítsen el. 
 
Szincsák Ferenc polgármester: Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kérem, aki egyetért az 
Oktatási, Közművelődési, Kulturális, Ifjúsági, és Sport Bizottság mindkét javaslatával, 
kézfelnyújtással szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 9 igen 0 nem szavazattal 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot 
hozta: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
154/2010. (IV.29.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határozott, hogy a 2010. évben is 
meghirdeti a „Virágos Egyekért” mozgalmat.  
 
A „Virágos Egyekért 2010.” mozgalom szervezésére elkülönít 100.000 forintot az Egyeki 
Nyár rendezvénysorozat költségeiből. 
 
Felkéri az Oktatási, Közművelődési, Kulturális, Ifjúsági, Sport és Közbiztonsági Bizottságot a 
szükséges feladatok végrehajtására. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Oktatási, Közművelődési, Kulturális, Ifjúsági és Sport Bizottság Elnöke 
 
 
Dr. Hegedüsné Jámbor Valéria képviselő: 2010. május 19-én újra megrendezzük a Kihívás 
Napját, és szeretnénk, ha az idén még többen kapcsolódnának be ebbe a programba. A 
programokról plakátokon, szórólapokon lehet majd tudomást szerezni.  
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8./ Főtéren található faház ügye 

 
 
Hajduné Holló Katalin bizottsági elnök: A Pénzügyi Bizottság 5 igen szavazattal javasolja 
a Képviselő-testületnek, hogy kérje fel a Fő téren található faház tulajdonosát, hogy 
haladéktalanul, de legfeljebb 30 napon belül bontsa el a faházat, mivel a Fő tér felújításánál ez 
akadályozó tényező lehet. 
  
Szincsák Ferenc polgármester: Dudits Pál vállalkozó vállalta, hogy a betonalapot saját 
költségén el fogja takarítani. Tehát ez nem kerül a tulajdonosnak pénzébe, ha megteszi, hogy 
elviszi a faházat róla, mert a nagyobbik munka a betonalap szétverése. 
 
Dudits Pál képviselő: Igen, ez így van. 
 
Soltész Gábor képviselő: Feltétlen szükséges elbontani azt a faházat? Mert nekem ezzel 
kapcsolatban egy elképzelésem lett volna. Azt a faházat kellőképpen felújítva egy információs 
pontot lehetne benne kialakítani. Véleményem szerint van olyan ember a faluban, aki 
közmunka programban ott lehetne. Lehetne a faluról készíteni információs kiadványokat, és 
ez szerintem nem lenne rossz. Ha már készen van a Fő terünk, akkor ezzel kapcsolatban 
lehetne ott egy információs pontot üzemeltetni. 
 
Szincsák Ferenc polgármester: Ezzel semmi gond, de a Fő tér tervét megnézve, oda kerül az 
első világháborús emlékmű, amit szintén felajánlott Dudits Úr, hogy az alapját megcsinálja, 
és segít az átköltözésben is. Látható, hogy egy emlékmű mellé nem illik a faház. A faházat 
legfeljebb máshol lehet elhelyezni, ott nem. 
 
Ecsedi János képviselő: Ezzel most találkoztunk többen először a testületi ülésen. A 
tulajdoni jogviszonnyal kapcsolatban ez bérlemény, ki a tulajdonosa, milyen jogcímen van 
ott? Van-e egyáltalán jogunk felszólítani, hogy bontsa el? Egy kicsit bővebben, mielőtt azt 
mondjuk, hogy bontsa el.  
 
Szincsák Ferenc polgármester: Bővebbet nem tudunk mondani, mert szerintem elég 
rendezetlen annak a sorsa, ezt meg kell vizsgálni. Régóta el akarja már onnan vinni, csak a 
beton eltakarításától fél. Tulajdona nincs, bérletet nem fizet, tehát ez egy tisztázatlan jogi 
helyezet, amiben az van. Az a terület az önkormányzat területe, ezért kérjük, hogy távolítsa el 
onnan, mert a tervünkbe nem fér bele. Most annyi kedvezményt tett a vállalkozó, hogy ha 
elviszi a faházat, Ő utána a betont el fogja takarítani, mert annak a szétveréséhez 
légkalapácsok kellenek, és ez nem kevés pénzt jelent.  
 
Szincsák Ferenc polgármester: Jegyző Asszony utána jár a jogi helyzetnek, szerintem ezt 
lépjük meg, és támogassuk, hogy ne legyen akadálya, hogy ott a Fő teret ki tudjuk alakítani.  
 
Aki támogatja ezt a javaslatot, kézfelnyújtással szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 8 igen 0 nem szavazattal 2 tartózkodás mellett az alábbi határozatot 
hozta: 
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Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
155/2010. (IV.29.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határozott, hogy felkéri a Fő téren 
található faház tulajdonosát, hogy haladéktalanul, de legfeljebb 30 napon belül bontsa el a 
faházat. 
 
Határidő: 2010. május 31. 
Felelős: Szincsák Ferenc polgármester 
 
 
 
Mivel több napirend nem volt a polgármester megköszönte a megjelenést és az ülést 18:50 
órakor bezárta. 
 
 

K. m. f. 
 
 
 
  

_______________________ 
Szincsák Ferenc 

polgármester 

_______________________ 
Csepreginé Kocsis Nóra 

Jegyző 
 
 
 
 
 

_______________________ 
Hajduné Holló Katalin 
Jegyzőkönyv hitelesítő 

_______________________ 
Dr. Hegedüsné Jámbor Valéria 

Jegyzőkönyv hitelesítő 
 
 
 
 
 

_______________________ 
Fekete Lászlóné 

Jegyzőkönyvvezető 
 
 


